
Z VOLITVAMI Nl VSE KONČANO
Konec preteklega leta smo volili nove krajevne konference SZDL, ki so v

tseh krajevnih skupnostih naše občine žc poprijele za delo. Novoizvoljene
predsednike krajevnih konferenc SZDL smo povprašali, katerim nalogam
bo novoizvoljena KK SZDL posvetila v bli/nji prihodnosti največ pozomosti in
/a kaj se bodo kot predsedniki še posebej zavzemali.

RUDIFURLAN, KK SZDL Malči
Belič: »Najprej bomo krajevno kon-
/erenco SZDL postavili v duhu pravil
in aktivirali ostale družbeno-poli-
tične organizacije, katerih. delo je v
preteklem obdobju pričelo zamirati.
Učvrstiti moramo delegatski sistem,
da bodo delegacije, predvsem sa-
moupravnih interesnih skupnosti,
našle svoje mesto. Doseči moramo.
da delegatski sistem resnično pride
do slehernega občana. Dokončno
moramo ustanoviti terenske o/iroma
ulične odbore SZDL. Aktivirati mo-
ramo občane, da ne bodo mislili, da
je z volitvami njihovo delo končano.
Osebno se bom /av/el še posebej za
učvrstitev hišne samouprave, SLO in
družbene samozaščite.«

MARJAN TOMŠIČ, KK SZDL
Notranjegorice: »Pravkarse priprav-
Ijamo na ustanovitev delovnih sku-
pin v okviru KK SZDL. Najprej se
bomo spopadli s tremi glavnimi pro-
bletni naše krajevne skupnosti: pla-
niranje, prostorsko urejanje in var-
stvookolja. Doleta 2000 naj bi imele
Notranje gorice 5000 prebivalcev in
ne želimo, da bi to bilo zgolj spalno
naselje. Več kakorpolovica krajanov
je že sedaj zaposlenih izven naše kra-
jcvne skupnosti, zato bomo skušali

- -najti možnosti za njihovo zaposlova-
nje doma. V katero smer naj bi se ra-
zvijali, pa bodo moral. pobudo dati
krajani sami. V naslednjem plan-
skem obdobju bomo skušali izpeljati
akcijo za formiranje krajevnega cen-
tra za zadovoljevanje potreb bazič-
nega izobraževanja, torej za predšol-
ske in osnovnošolske olroke. Ta cen-
ter naj bi zadovoljeval tudi potrebe
krajanov na področju rekreacije.
Kvalitetno urejeno področje infor-
miianja je osnovni pogoj za uspešen
razvoj krajevne samouprave. Poleg
običajnih oblik informiranja bomo
uvedli še interni bilten, v katerem
bomo na eni strani predstavljali pro-
bleme, na drugi strani pa se bodo
soočale pobude krajanov. Tako
bomo povečali zanimanje za reševa-
nje problemov življenja in dela v kra-
jevni skupnosti. Osebno se bom zav-
zemal predvsem za čimvečjo samo-
stojnost vseh odborov in sekcij ter
da bi bilo njihovo delo ustvarjalno.«

CVETO DEMŠAR, KK SZDL
Vnanje gorice: Ko scm prcd mese-
cem dni sprejel to častno nalogo, smo
v predsedstvu najprej pregledali delo
SZDl. v preteklosti. Ugolovili smo,
da smo družbeno-politično dobro
organizirani, le krajane moramo bol j
angažirati za delo. V delu i/rcdno
dobri) sodelujemo s krajcvno ikup-
nostjo. V preteklosti smo skupno vsc
silc iismerili v reševanje vprašanj živ-
Ijcnskega minimuma. To so trgovina,
kanalizacija, vzgojno varstveni
/avinl in šekaj. Obtcm smozanema-
rili športno in kulturno umetniško
dcjavnost. Oživiti tovrstnodcjavnost
bo ena našili prvih nalog. Ravno s
tem bomo Ijudi pove/ali skupaj in jih
pridobili tudi za drugo delo v kra-
jevni skupnosti.«

MILAN KAVŠEK, KK SŽDL
Škofljica: »Trenutno je težišče delo-
vanja vseh socialističnih in samoup-
ravnih sil v krajevnih skupnostih pri-
prava na gradnjo osnovne šole Škol-
Ijica, ki je prav gotovo najbolj boleč
problem krajamn. 1'oleg tega bomo
na novo urcdili kiižiščc costc l.jtib-
Ijana — Kočcvje in Ljubljana —/.a-
greb in /gradili banko ter pošto. Naj-
več problemov imamo / občinskimi
upravnimi organi, ki dclajo prepoča-
si. Vsi samo obl jnblja jo, nihčo pa nič
ne naredi.

Osebno se bom zavzemal, da bo
SZDL v tej mandatni dobi, /ame jc
že druga po vrsti, odigrala svojo
dru/henopolitiČMio vlogo. Prekiniti
moramoz mrtvilom na področju knl-
ture in teleMie kulture ter ponovno
aktivirati društva, katerih delo je \
preteklosti zamrlo.«

ANTONIJA ROŽIČ, KK SZDL
Vrhovci: »Vse delo S7.DI. v krajevni
skupniv>ti je v preteklosti ležalo na
predsedniku. Moja prva naloga ho
zatočimprejšnje aktiviranjc Ijudi. Že
na prvem sestanku predsedstva smo
sprejeli izhodišča za program dela v
prihodnjem obdobju in ustanovili
posebno komisijo, ki bo ta program
sestavila. Tako že ra/mišljamo o pri-
pravah na proslavljanja obletnicc OF
ter vključevanju v mednarodno lclo
otroka. Ugotovili smo, da nimamo
nikakršnega pregleda, koliko otrok
letuje in kakšno je njihovo zdrav-
stveno stanje. Za reševanje tovrstnih

problemov smo sc pove/ali s šolo,
/dra\st\cno ustanovo in starši. To nc
bo le ircnulna akcija, temveč naj bi
potekala stalno. Sicer pa moramo i/-
dclati tudi točne pregledc članstva.
Obcncm / otroki mislimo tudi na sta-
rejše občane. Pregledali bomo(kako
živijo in kakšno skrb jim posvečamo.
Spomladi bodo mladinci in drugi ob-
čani izvedli \eč dclovnih akcij /a
urcditev okolja. Tako bonio očistili
strugo (iradaščice, očistili /asmetene
parkirnc prostore, uredili okolice hiš
in podobno. V okviru SZDl. bomo
obllkovali posebne delovne skupinc
in ustanovili posebno komisijo za
varMvo okolja. Le ta bo pripravila za
občanc več tovrstnih prcdavanj.

V marcu in aprilu bomo pričeli
pripravljati srednjeročni program za
krajcvno skupnost Vrhovci. Urediti
moramo namreč ceste, kanalizacijo,
prostorc krajevne skupnosti in druž-
bcno-političnih organizacij...

Moja osnovna naloga bo aktivira-
nje Ijudi, da se ne bi zapirali vase.
Začutiti morajo, da pripadajo Vr-
hovcem. Znova naj bi se vrnil duh to-
varištva in sodclovanja ter občutek
pripadnosti kraju.kjer živijo.«

IVICA ŽNIDARŠIČ, KK SZDL
Kolezija: »Po konstituiranju v de-
ccnibru je naš osnovni cilj angažirati
delovne Ijudi in občane pri rcševanju
konkrctnih vprašanj v krajevni
skupnosti. V meclnarodnem letu
otroka bomo skušali rešiti vprašanje
otroškega varstva. V krajcvni skup-
nosli Kolc/ija imamo namreč kar
2M) otrok, ki niso vključcni v
vzgojno varstvene ustanove. Ta pro-
hleni bomo skušali rešiti tako, da
bomo poiskali dodatne oblike var-
slva. kakor je na primer varstvo
olrok na domu. Pavkar popisujemo
starejše Ijudi z namenom, da bi skrb
/anjc nc prepuščali samo privatni
iniciativi, ampak h' preko sucialnc
komisije krajevne skupnosti, kra-
jevne organizacije Rdečega križa in
drugih dcjavnikov našli take organi-
/iranc oblike družbcne pomoči s!a-
rcjšim Ijudcm, ki bi bile vsakodnevnc
in na način, ki bi jim resnično zago-
ta\ljal ohčutck varnosti in dohro po-
čut jc v sosesk^ kjer živijo.

krajevna konferenca SZDI. bo
skušala te probleme zbrali preko
uličnih odborov SZDL. Posebcj pa
se bomo /av/emali, da bi liišni sveti
in organi krajevne skupnosti veččasi'
in dcla namenjali vprašanjem, ki so
življenjskega pomena za Ijudi v kra-
jcvni skupnosti. Zlasti hišni s\cti se

iloslcj niso dostikrat dogmarjali o
tcm, kako Ijudje /i\ijo,ampak bolj o
tekočih vprašanjiK vzdižcvanja.
Imiimo primere, ko so hišni sveti po-
slali /elo učinkovita olilika krajevne
samouprave prav tam,kjer so ra/re-
ševali kunkrctna vprašanja. Da bi
Ijudi /aintercsirali /a čimvečje sodc-
lo\anjc v \seh oblikah dru/benih ak-
tivnosti v krajcvni skupnosti. bo kra-
jc\na konlercnca SZDL pripravila
nckajkral na leto pismene inlormaci-
jc, ki jili bo prcjel \sak naš krajan.
Na ta način bi imeli vsi prcglcd nad
dcjavnoNtmi \ krajevni skupnosti in
hkrati mdi v tch inlbrmacijah /\cdcli,
kjc se morajo še vključiti \ dclo.

Spričo dfijslva,da \ krajevni •>kup-
nosti Kolczija dobro delujcjt> \sc
dru/bcno-politične organi/acijc in
dclcgacijc, pričakujcmo, da nc bo
ložko \ dtio \ neposredni družbeni
bazi pritegniti še vcč, posebno mla-
dih Ijudi.

Organi krajevne skupnosli že pri-
pravljajo srednjeročni plan raz\oja
krajevne skupnosti Kolezija, da bi
tako z načrtnim deloni pospcšili na-
daljnjogradnjostanovanjske soseske
in drugih družbenih objektov, ki jili
v tej krajevni skupnosti zelo primanj-
kuje.«

IVO BREČlČ


